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Protokół nr III/2024 

z III Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 27 czerwca 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:31 tego samego 

dnia. 

W Sesji uczestniczyli radni oraz sołtysi wg załączonych list obecności oraz 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

 

Porządek III Sesji Rady Gminy Krzykosy 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na 

lata 2023-2031. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Murzynowo 

Leśne. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Wrzosowej 

w miejscowości Sulęcinek 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krzykosy. 

8. Wotum zaufania: 

a) debata nad Raportem o stanie Gminy Krzykosy za 2023 rok; 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krzykosy wotum zaufania. 

9. Absolutorium: 

a) przedstawienie przez Wójta sprawozdania finansowego, sprawozdania z realizacji 

budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok oraz stanu mienia komunalnego; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniach; 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Krzykosy za 2023 rok oraz wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy Krzykosy; 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzykosy za wykonanie 

budżetu za 2023 rok; 

e) przedstawienie stanowisk Komisji Rady o realizacji budżetu gminy za 2023 rok; 

f) dyskusja nad sprawozdaniami; 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok; 

h) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzykosy za 2023 rok. 

10. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie Sesji.  
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Do pkt. 1. 

 

Otwarcia II Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak – Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi 100% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Do pkt. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Nikt ze zgromadzonych nie miał uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 3 

 

Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która omówiła dodatkowe zmiany w budżecie na 

2024 r. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

 

Uchwała Nr III/20/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 
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Do pkt. 4.  

 

Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która omówiła dodatkowe zmiany w WPF.  

 

Radny Krzysztof Zimoch – jakie są zaległości mieszkańców w opłatach za wywóz śmieci? 

 

Pani Jadwiga Kulka – te dane są w sprawozdaniu z wykonania budżetu, zaległości wynoszą 

209.108,65 zł. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czyli o taka sumę musimy zwiększyć limit? To jest karanie ludzi 

uczciwie płacących za wywóz śmieci. Musimy zwiększyć ściąganie należności. 

 

Przewodniczący – możemy wrócić na Komisjach do możliwości egzekucyjnych. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031. 

 

Uchwała Nr III/21/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031 została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

 

Do pkt. 5 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr III/22/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Murzynowo Leśne została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 6 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej 

przedłużenie ulicy Wrzosowej w miejscowości Sulęcinek. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr III/23/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej 

przedłużenie ulicy Wrzosowej w miejscowości Sulęcinek została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Wrzosowej 

w miejscowości Sulęcinek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 7 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Krzykosy. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr III/24/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego Gminy Krzykosy została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Krzykosy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 
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Do pkt. 8. Wotum zaufania 

a) debata nad Raportem o stanie Gminy 

Przewodniczący Rady poinformował, że Raport o stanie Gminy został przedstawiony przez 

Wójta w terminie zgodnym z wymogami prawa. Każdy mógł się z nim zapoznać oraz zgłosić 

do debaty. Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi, który omówił w skrócie 

Raport…, skupiając się w szczególności na zrealizowanych w Gminie inwestycjach.  

Przewodniczący poinformował, że do debaty nie zgłosił się żaden z mieszkańców. Przypomniał 

też, że Raport… jest również niejako podsumowaniem działalności Rady, która działa poprzez 

podejmowanie uchwał. Budżet Gminy jest niestety zbyt niski, aby realizować wszystkie 

niezbędne na miarę XXI wieku inwestycje. Gmina Krzykosy znajduje się wysoko 

w zewnętrznych rankingach, co świadczy o odważnych decyzjach. Staramy się uczestniczyć 

we wszystkich możliwych programach i pozyskiwać jak najwięcej środków zewnętrznych. Nie 

możemy jednak zadłużać się ponad miarę. 

Radny Krzysztof Zimoch – brakuje mi tego, ze nie ma ani kilometra nowej ścieżki rowerowej. 

Mieszkam w miejscowości, w której nie ma ani metra kanalizacji. Nadal mamy drogi gruntowe. 

Brakuje w Gminie żłobka, jak mamy zachęcić młodych ludzi? Gdzie rodzice mają zostawiać 

dzieci?  

Radna Małgorzata Pankowska – brakuje promocji e-Urzędu wśród mieszkańców. 

Radna Urszula Chojnacka – byłam radną poprzedniej kadencji i mam obraz tego, co zostało 

zrobione. Zgadzam się jednak, że pozostało jeszcze wiele do zrobienia. Dziękuję Wójtowi za 

przedstawienie w Raporcie rankingów, w końcu widać, gdzie plasujemy się w stosunku do 

innych gmin. Cieszę się, że jesteśmy wysoko. Musimy jednak popracować nad komunikacją 

między radnymi-władzami-Urzędem. Jako radni tamtej kadencji byliśmy skuteczni. 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – tez się cieszę, że jako gmina wypadliśmy wysoko 

w rankingach i racjonalnie dysponujemy środkami. Mamy bogate życie kulturalne 

i powinniśmy bardziej się nim chwalić i przeznaczać na kultywowanie tradycji większe środki. 

Radny Krzysztof Zimoch – nie tylko rankingami się żyje, trzeba wziąć się do roboty. 

Radny Karol Tomaszewski – dziękuję za współpracę i życzę nam tak owocnej pracy w obecnej 

kadencji aby wszystkim żyło się lepiej. 

Radna Małgorzata Pankowska – warto wypromować nowo remontowane pokoje w dworku 

w Garbach oraz w przyszłorocznym Raporcie uwzględnić nasze gminne tradycje –wożenie 

Niedźwiedzia w Pięczkowie, Darcie pierza w Krzykosach. 

Radny Sławomir Koźma – z Raportu wynika, że zgoda buduje. 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krzykosy wotum zaufania 

Przewodniczący Rady przedstawił zebranym stosowny projekt Uchwały oraz zarządził 

głosowanie. 
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Uchwała Nr III/25/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Krzykosy wotum zaufania została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krzykosy wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Jankowiak, Jerzy Skrobiszewski, Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech 

Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata 

Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

Do pkt. 9. Absolutorium 

a) przedstawienie przez Wójta sprawozdania finansowego, sprawozdania z realizacji 

budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok oraz stanu mienia komunalnego 

Przewodniczący Rady oddał głos Pani Jadwidze Kulce, Skarbnikowi Gminy, która w imieniu 

Pana Wójta przedstawiła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy 

oraz informację o stanie mienia komunalnego. 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

o sprawozdaniach; 

Przewodniczący oddał głos Pani Ewie Tomczak, Sekretarz Gminy, która odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o przedstawionych wcześniej sprawozdaniach. 

Nikt z zebranych nie miał uwag. 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Krzykosy za 2023 rok oraz wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy Krzykosy; 

Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, Panu Karolowi 

Tomaszewskiemu, który przedstawił opinię w sprawie wykonania budżetu oraz wniosek 

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.  

Opinia została sporządzona na posiedzeniu tej Komisji dnia 23 maja 2024 roku. Po analizie 

wykonania budżetu Komisja sformułowała wniosek do Rady Gminy o udzielenie Wójtowi 

Gminy Krzykosy absolutorium z wykonania budżetu za 2023 rok. Wniosek Komisji został 

przyjęty w głosowaniu jawnym, ZA udzieleniem absolutorium głosowało 7 członków Komisji 

obecnych na posiedzeniu, PRZECIWKO 0, nikt się nie wstrzymał. 
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d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzykosy za 

wykonanie budżetu za 2023 rok; 

Głos zabrała ponownie Pani Ewa Tomczak, Sekretarz Gminy, która odczytała opinię RIO. 

Według Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Krzykosy w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Krzykosy z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok został należycie uzasadniony. 

e) przedstawienie stanowisk Komisji Rady o realizacji budżetu gminy za 2023 rok 

Przewodniczący oddał głos kolejno Przewodniczącym Komisji stałych Rady Gminy Krzykosy: 

 Pani Urszula Chojnacka, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, 

 Pan Sławomir Koźma, Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej; 

 Pan Maciej Roszyk, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii; 

Wszystkie Komisje wyraziły pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Krzykosy za 2023 oraz nie wniosły uwag do przedstawionego sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz informacji na temat mienia komunalnego. 

f) dyskusja nad sprawozdaniami 

Nikt z Radnych nie miał żadnych uwag w związku z przedstawionymi sprawozdaniami oraz 

opiniami. 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok; 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

 

Nie było żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr III/26/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Krzykosy za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Jankowiak, Jerzy Skrobiszewski, Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech 

Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata 

Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch. 
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Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Krzykosy za 2023 rok. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr III/27/2023 Rady Gminy Krzykosy w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Krzykosy za 2022 rok została podjęta. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzykosy za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Jankowiak, Jerzy Skrobiszewski, Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech 

Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata 

Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi uzyskania 

absolutorium za ubiegły rok. 

 

Do pkt. 10. 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Do pkt 11. Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Krzysztof Zimoch – gratulacje dla Wójta za uzyskanie absolutorium, być może za rok 

coś się zmieni. 

 

Sołtys Pięczkowa, Pani Maria Grala – co z remontem ulic Sportowej i Powstańców 

Wielkopolskich? Drugie pytanie, czy istnieje możliwość posadzenia drzew wzdłuż ścieżki 

rowerowej z Witowa do Pięczkowa? 

 

Radny Krzysztof Zimoch – pytanie do Dyrektora GOK – odbył się festyn w sobotę, w niedzielę 

odbyły się wybory do Europarlamentu. Dlaczego po festynie nie zostało posprzątane? Wszędzie 

były śmieci. Mam też prośbę co do Dinozaurów – czy możemy uczcić minutą ciszy Pana 

Jerzego Ruszczyńskiego? 

 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – 4 sierpnia odbędzie się Święto Zbóż, Kwiatów i Ziół, 

zapraszam wszystkich do uczestnictwa. Rozmawiałam z Panami posłem, Marszałkiem, są 

zaproszeni. 8 sierpnia wyjeżdżamy na 5 dni na Podlasie na Święto Chleba w Ciechanowcu. 

Mamy 4 miejsca, koszt 800 zł, można się zapisać. W niedzielę z kolei wyjeżdżamy na Igrzyska 

KGW. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – był Pan fundatorem Pucharu na Turniej w Tenisie Ziemnym, gdzie 

i kiedy się to odbyło? 

Przewodniczący Rady – organizował to Pan Paczkowski, w Gazecie Średzkiej była informacja. 
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Radny Krzysztof Zimoch – cieszę się, że otrzymaliśmy od Pana Marszałka dofinansowanie na 

remont świetlicy, ale szkoda, że na wręczeniu nie było przedstawiciela sołectwa, dojechałbym 

nawet własnym samochodem. 

 

Radna Małgorzata Pankowska – czy na PSZOK można zakupić rębak i przetwarzać gałęzie? 

 

Pan Wójt – droga Witowo-Pięczkowo to droga powiatowa, często musimy wskazywać miejsca 

nasadzeń, ale możemy to robić tylko na naszych terenach. Naprawy dróg będą wykonane 

w ramach gwarancji po budowie kanalizacji. Będąc przy głosie dziękuję za udzielenie 

absolutorium. to nasza wspólna praca i zasługa. Głosu wstrzymującego również się 

spodziewałem. Dziękuję za pracę Stowarzyszeniom, OSP, Sołtysom, KGW, mieszkańcom. 

Kiedyś usłyszałem, aby chwalić się dokonaniami to usłyszałem od Pana Radnego, że to 

nudne… Niemniej jednak chcemy nadal pracować dla wspólnego dobra.  

 

Radny Krzysztof Zimoch – nie mówiłem, że to było nudne, chciałbym tylko też mieszkać na 

wsi, w której jest kanalizacja, utwardzone drogi. 

 

Pan Wójt – Sołtys był poinformowany, osoba, która miała jechać, w ostatniej chwili 

zrezygnowała. 

 

Do pkt 12. 

 

Wobec braku zapytań i wniosków oraz faktu wyczerpania porządku Sesji Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Krzysztof Jankowiak zamknął III Sesję Rady Gminy Krzykosy. 

 

 

  

 

Przewodniczący 

  Rady Gminy  

 

      Krzysztof Jankowiak 

 

 

Przygotowała: Bernadeta Świerczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


